
Protokoll fört vid styrelsemöte i Cramérsällskapet 111027

Tid: kl. 12.30-13.30.

Deltagare: Jakob Bergman, Jan-Eric Englund, Martin Sköld (sekreterare), Mikael Möller, Rolf 
Larsson (ordförande). Icke närvarande: Aila Särkkä, Ann-Marie Flygare.

1. Mötets öppnande. Ordföranden öppnar mötet och hälsar alla deltagare välkomna.
2. Hemsidan. Möjligheten att lägga upp material som ej passar i sidans blogg-format 

diskuteras, Jan-Eric får i uppdrag att ta upp frågan på främjandets möte.
3. Föreningens ekonomi. Mikael redogör för sällskapets ekonomi.
4. Främjandets senaste styrelsemöte(n). Inga nya möten. Mikael redogör för arbetet med 

främjandets medlemsregister.
5. Höstkonferens 2011. Eventuell sponsring av dryck till kvällens middag diskuteras.
6. Årsmötet 2012: Arbetet med årsmötets vetenskapliga program fortskrider. Vidare diskuteras 

formen på sällskapets höst- och vårmöten allmänt.
7. Stadgefrågor: Mikaels förslag på donationsregler diskuteras. Diskussionen väntas fortgå 

under sällskapets nästa möte.
8. Nästa möte: Bordlägges då flera ledamöter är frånvarande.
9. Övriga frågor: Bättre framförhållning vid planeringen av sällskapets aktiviteter efterlyses.
10. Mötets avslutande: Ordföranden avslutar mötet.

Martin Sköld Rolf Larsson
Sekreterare Ordförande


